



À noter que le texte français suit.

MEDIA ADVISORY

Book of Condolences in Memory of the Honourable Mauril Bélanger

(Ottawa) August 17, 2016—Please be advised that following the passing of the Honourable Mauril Bélanger, P.C., M.P., a Book of Condolences is available **in the rotunda of the Centre Block** to Members and the public wishing to pay their respects to the Member for Ottawa—Vanier beginning today from 2:30 p.m. to 4:30 p.m., and from 9:00 a.m. to 4:30 p.m. until Friday, August 19, 2016.

-30-

Media information:

Heather Bradley

Director of Communications, Office of the Speaker of the House of Commons

Telephone: 613-995-7882 | E-mail: heather.bradley@parl.gc.ca

AVIS AUX MÉDIAS

Livre de condoléances en mémoire de l'honorable Mauril Bélanger

(Ottawa) Le 17 août 2016—Veuillez noter que, par suite du décès de l'honorable Mauril Bélanger, C.P., député, un livre de condoléances est à la disposition des députés et des membres du public qui souhaitent rendre hommage au député d'Ottawa—Vanier **dans la rotonde de l'édifice du Centre**. Ils pourront le signer à compter d'aujourd'hui, entre 14 h 30 et 16 h 30 et de 9 h à 16 h 30 jusqu'au vendredi 19 août 2016.

-30-

Renseignements aux médias :

Heather Bradley

Directrice des communications, Bureau du Président de la Chambre des communes

Téléphone : 613-995-7882 | Courriel : heather.bradley@parl.gc.ca